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Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «Hap, slik en weg is het insectenbedrijf» 
(ingezonden 17 januari 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Hap, slik en weg is het insectenbedrijf»?1 

Vraag 2
Bent u ook van mening dat het eten en voeren van krekels en meelwormen 
voedzaam is en beter voor de planeet dan het eten van vlees? 

Vraag 3
Ziet u in dit verband kansen voor de kweek van insecten om bij te dragen aan 
de transitie naar kringlooplandbouw? 

Vraag 4
Klopt het dat de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) er alles 
aan heeft gedaan om op tijd een exportvergunning af te geven, maar dat dit 
kennelijk te langzaam is gegaan vanwege onduidelijkheid in de (Europese) 
regelgeving, zoals uit het artikel valt af te leiden? Hoe ziet u dat? 

Vraag 5
Bent u ook van mening dat de wetgeving onduidelijk en vaag is en achter de 
ontwikkelingen aanloopt? 

Vraag 6
Ziet u nog meer voorbeelden hiervan in relatie tot het voeren van insecten 
aan dieren of voor menselijke consumptie? 

Vraag 7
Ziet u kansen voor de agrarische sector in Nederland voor innovaties op het 
gebied van insecten? 

1 «Hap, slik en weg is het insectenbedrijf», Volkskrant, 16 januari 2018.
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Vraag 8
Bent u bereid om in navolging van Vlaanderen bedrijven actief te gaan 
bijstaan bij juridische problemen met dergelijke innovaties, vooral als het 
gaat om export?
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